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Advies naar aanleiding van de vitaliteitscan van De Zunnekamp –  

mogelijke acties om op te pakken 

 

Alle adviezen op een rij 

- Dorpsbreed overleg (vaker dan 1x per jaar) met verenigingen, stichtingen en kerk eventueel met 

ondersteuning van buitenaf over: 

o De veelheid aan maatschappelijk vastgoed en commercieel verhuurd vastgoed in Geesteren. 

Er is zoveel dat kan allemaal niet financieel gezond naast elkaar blijven bestaan. Advies is om 

uiteindelijk op initiatief van het dorp zelf te werken aan een accommodatieplan, DKK heeft in 

Almen een dergelijk traject begeleid. 

o Versnippering van activiteiten. Het is beter voor de leefbaarheid en levendigheid als 

activiteiten op minder locaties (idealiter één locatie) plaats vindt. Dit bevordert namelijk 

onderlinge ontmoeting en ontmoeting tussen groepen bewoners.  

o Verbetering dorpskalender. Digitaal gezien kunnen alle activiteiten beter dan nu worden 

samengebracht in de activiteitenkalender. Álle activiteiten in het dorp moeten hierop te 

vinden zijn. Dat vermindert de versnippering en zorgen dat inwoners makkelijker weten wat 

er waar te doen is. 

o Vrijwilligers: vinden van vrijwilligers, vinden van bestuursleden, onderling bundelen van 

vrijwilligerstaken 

o Hoe het verenigingen en stichtingen vergaat: ledenaantal, financiën, vergrijzing en 

ontgroening -Æ hoe zie je de (gezamenlijke) toekomst 

Kies ervoor om dit niet alleen te doen met bestuursleden. Het gaat iedereen in Geesteren aan! 

Initiatief voor dorpsbreed overleg kan liggen bij Geesterens belang. 

- Gebruikersoverleg op inhoud met leden van vereniging De Zunnekamp, hoe gaat het met de 

verenigingen? Dit kan ook gekoppeld worden aan dorpsbreed overleg. 

- Bespreek met de gemeente wat de mogelijkheden zijn om ruimtes te verhuren aan zzp-ers en 

kleine zelfstandigen. Dit is ook een onderwerp wat mogelijk bij andere dorpshuizen speelt in 

Berkelland, gezamenlijk oppakken is raadzaam. 

- Zolder opruimen. Het is een ruimte met potentie. (misschien wel voor jongeren) 

- De mooie ruimte met keuken biedt vele mogelijkheden. Dit kan beter benut worden. 

- Overleg met de school of de gymnastieklessen meer geclusterd kunnen worden i.v.m. de 

energiekosten. 

- Het behoud van de sporthal is een gezamenlijk belang van inwoners, verenigingen, school, 

gemeente. Gezamenlijk oplossingen vinden om de kosten van de hal op te brengen of om op de 

kosten te besparen. (meer activiteiten, energiebesparing, energiezuiniger maken van de 

sporthal) 

- Verdeel taken in het bestuur. Naast de traditionele rollen als voorzitter, penningmeester en 

secretaris kunnen algemene leden zich specifiek bezig houden met bijvoorbeeld communicatie, 

pr, netwerken, jongeren, ouderen etc. Zo krijg je meer gedaan. 

- Onderzoeken of een gezamenlijk voorzitterschap daadwerkelijk mogelijk en wenselijk  is met 

Geesterens Belang. e in te lassen, of om iemand te vragen voor specifieke taken. 
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- Er is heel veel positieve energie in het dorp Geesteren. Zoek meer aansluiting en maak er 

gebruik van. Een algemeen bestuurslid kan bijvoorbeeld in gesprek gaan met deze trekkers en 

kijken wat het dorpshuis nog meer voor Geesteren kan betekenen. 

- Er zijn een aantal bestuursleden die oorspronkelijk niet uit Geesteren komen. Zij hebben geen 

weet van oude verhalen en verhoudingen. Dit is goed te gebruiken als je wilt ‘netwerken’ in het 

dorp. Bijvoorbeeld richting kerk e.d. 

- Een bestuurslid kan als taak hebben netwerken en contacten leggen, deze kan in gesprek gaan 

met (externe) zorg- en welzijnpartijen en kan onderzoeken waar samenwerking mogelijk is. Ook 

als het gaat om regionale functies. 

- Gezamenlijk sta je altijd sterker. Dat geldt voor samenwerking in het dorp, maar ook voor 

samenwerking/overleg met collega gemeenschapsvoorzieningen en dorpsbelangenorganisaties 

in Berkelland. Zo kun je onderwerpen als ozb, vergunningen en beslissingen van de gemeente op 

gebied van vastgoed en regiofuncties gezamenlijk bespreekbaar maken bij instanties en de 

gemeente. 

 

Belangrijkste adviezen waar wat mij betreft prioriteit zou moeten liggen: 
- bespreekbaar maken grote aanbod maatschappelijk vastgoed en idealiter uiteindelijk tot 

dorpsbreed gedragen accommodatieplan komen! Zoveel aanbod is financieel uiteindelijk voor 

betrokkenen niet houdbaar. Je kunt als dorp beter op tijd keuzes maken 

- bespreekbaar maken van versnippering van activiteiten in het dorp en zoeken naar meer verbinding 

- alle activiteiten op de digitale dorpskalender (zorg dat alle activiteiten van het dorpshuis daarop te 

vinden zijn, laat dit niet over een de verenigingen.) 

- taken toebedelen binnen het bestuur 

- kostenvermindering van de sporthal, vanuit gezamenlijk belang, niet alleen vanuit belang dat van 

het dorpshuis. 

 

Het is een lange lijst met adviezen. Het beste advies wat ik jullie hierover kan geven is om een 

prioriteitenlijst te maken en een planning. Bepaal wat je dit jaar nog op wilt/kunt pakken en wat 

daarna.  
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